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Abstract (en)
[origin: US4622760A] In the desolventizing of solvent-containing residues which are obtained in the extraction from vegetable, oil and fat-bearing
raw materials with organic solvents and from which the so-called miscella containing oil and/or fat has been separated, the desolventization proper
by direct action of a desolventizing agent, particularly steam, is relieved by interposing before the desolventization proper a pre-desolventization with
indirect heat transfer, particularly indirect steam heating, and thereby the energy input of the entire system is reduced considerably. Moreover, the
drying and cooling of the now solvent-free residue, which follows the desolventizing, can take place in a single, combined stage, whereby further
relief of the volume of apparatus as well as the energy input is achieved.

Abstract (de)
Bei der Entbenzinierung von lösemittelhaltigen Rückständen, die bei der Extraktion von pflanzlichen, öl- und fetthaltigen Rohstoffen mit organischen
Lösemitteln anfallen und von denen die öl- bzw. fetthaltige sogenannte Miscella abgetrennt wurde, wird die eigentliche Entbenzinierung durch
direkte Einwirkung eines Entbenzinierungsmittels, insbesondere Wasserdampf durch Vorschaltung einer Vorentbenzinierung mit indirekter
Wärmeübertragung, insbes. indirekter Dampfheizung, entlastet und dadurch der Energieufwand der Gesamtanlage erheblich gesenkt. Ausserdem
kann die an die Entbenzinierung folgende Trocknung und Kühlung des nunmehr lösemittelfreien Rückstands in einer einzigen, kombinierten Stufe
erfolgen, wodurch weitere Entlastung sowohl des Apparateumfangs als auch des Energieaufwands erzielt wird.
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